
 

Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 

Uitgenodigd: Alle leden van HSV Maarssen 

Datum:  Vrijdag 12 april 2024 

Aanvang:  19.30 uur inloop, start vergadering 20.00 uur. 

Locatie:   Brasserie Oud Zuilen, zaaltje boven restaurant 

 
Aanwezig: Herman Nagtegaal, Peter van Drie, Eric Adamse, Herman Verkerk, Arjan van den Hoek, 
Albert Koning, Shilonka Otten, Sjaak van den Brom, Ger Helbach, Hans Nebbeling, Willem Nouris, 
Daan de Groodt, Arnold Timmer, Frank van Liempdt, Trees van den Hoogen, Erik van Emst, Gert van 
Dommelen, Nico Renes, Dirk Stooker, Arjan Mulder,  
 
Afgemeld: Cees van Montfoort, John Vermaak, James van Hellenberg Hubar, Ron Emo, Tim Olscher, 
Hans Nieuwendijk, Jan Stas, Twan Wassenberg, A.J. Delil, Ruud Pannekeet, John Pennix, Frank de 
Rooij, Tom Rossewij, Gerard Beijeman, Herr Lusch, Hans van den Berg, Steve Wolrabe. 
 

1. Opening en vaststellen agenda 

• De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

• De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

2. Mededelingen van het bestuur 

• Dit is onze 75e ALV, dus een jubileumjaar 

 

3. Vaststellen notulen ALV 26 mei 2023 

•  Het verslag wordt, met dank aan de secretaris, ongewijzigd vastgesteld 

 

4. Jaarrekening 2023 en Begroting 2024 

• De penningmeester geeft toelichting op de jaarrekening en de begroting. Afgelopen jaar 

(2023) hebben we een jaar met negatief resultaat gedraaid, echter minder negatief dan 

begroot. Ook komend jaar (2024) is een negatief resultaat begroot. De balans echter kan dit 

probleemloos dragen. 

• Iedereen kan zich vinden in de begroting en dankt de penningmeester voor het overzicht. 

 

5. Bevindingen Kascontrole Commissie 

• Dirk Stooker doet verslag namens de kascontrolecommissie. Hij geeft aan alle overzichten 

van bestuur en commissies steekproefsgewijs te hebben gecontroleerd en dat stukken geen 

onregelmatigheden kenden en correct waren verwerkt. De ALV gaat unaniem akkoord met de 

bevindingen van de kascontrolecommissie en dechargeert hiermee het dagelijks bestuur van 

haar verantwoordelijkheid voor het onderhavige boekjaar. 

 



6. Bestuurswisselingen/verkiezingen 

• De 1e Secretaris (Eric Adamse) treedt conform het rooster (Huishoudelijk Reglement) af en 

stelt zich herkiesbaar. De ALV gaat hiermee unaniem akkoord en dankt Eric voor zijn inzet. 

Verder hebben zich geen kandidaten gemeld voor de openstaande bestuursfuncties. Het 

bestuur bestaat nu uit vijf personen. 

 

7. Contributie 2025 

• Het bestuur stelt voor de contributie voor 2025 nog ongemoeid te laten, dit ondanks de hogere 

afdrachten aan MidWest en SVN en ons negatieve jaarresultaat. Daarna (2026) stelt het 

bestuur voor de contributie aan te passen op basis van eventuele gebleken verdere 

exploitatietekorten. Het bestuur kiest er dus bewust voor ook in 2024 de contributie laag te 

houden om aantrekkelijk te blijven voor instromende nieuwe leden. Onze eigenvermogens-

positie laat dat toe. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 

8. Ontwikkeling ledenbestand HSV Maarssen 

• Leden aantal stijgt langzaam door, dit jaar kenden we een toename van 33 leden. we hopen in 

2024 de 3000 te bereiken. 

 

Pauze 

9. Presentatie palingvisser Theo Rekelhof 

• Theo Rekelhof, beroepsvisser van opa op vader op zoon op de Westeinderplassen, geeft een 

boeiende presentatie over zijn werk. In een goede verstandhouding met de sportvisserij, het 

waterschap en de recreatie combineert hij zijn beroep met toezicht, duurzaam visstand beheer 

en de verkoop van een mooi product. De hele levenscyclus van de Europese aal komt 

uitvoerig aan bod. Na afloop is er een verloting van vers gerookte niet-gekweekte paling. 

Meerdere aanwezige leden zijn de gelukkige met gewonnen vacuüm verpakte paling. Zijn 

meegenomen paling vindt gretig aftrek onder de overige leden en volledig los keert ook Theo 

weer terug naar huis. 

 

10. Terug- en vooruitblik vanuit de Commissies 

• Alle terugblikken en plannen staan beschreven in het jaarverslag. Voor meer info zie aldaar. 

• Beheercommissie: Eric Adamse geeft een korte toelichting. Willem Nouris; s.v.p. ook andere 

vis uitzetten in Maarssenbroek, denk aan zeelt, snoekbaars, snoek, voorn en brasem. De 

beheercommissie zal kijken of deze vissen verantwoord gevangen dan wel gekweekt kan 

worden verkregen en neemt het verzoek ter harte. 

• Wedstrijdcommissie: Herman Nagtegaal geeft een korte toelichting. De commissie is 

opgehouden te bestaan, een oproep aan de leden om een nieuwe commissie te vormen heeft 

helaas niet tot resultaat geleid. Er is dit jaar derhalve  geen competitie meer. Arjan de Jong en 

Twan Wassenberg organiseren nog wel enkele wedstrijden op persoonlijke titel. Het bestuur 

nodigt de leden nogmaals uit om een nieuwe commissie te vormen. Ze stelt daar ook de 

financiële middelen voor beschikbaar. 

• Jeugdcommissie: Herman Verkerk geeft een korte toelichting. De vereniging is begenadigd 

met een enthousiaste commissie en vrijwilligers die jaarlijks succesvolle evenementen 

organiseren. De vergadering spreekt hier haar waardering voor uit.  

• Karpercommissie: Eric Adamse geeft een korte toelichting. De commissie gaat ook dit jaar 

weer wedstrijden en jeugdactiviteiten ondernemen. Tevens zal in het kader van het 75-jarig 

bestaan in enkele wateren enkele high potential grote karpers worden uitgezet om ook de 

bovenkant van het bestand te ondersteunen. 

• Roofviscommissie: Arjan van den Hoek geeft een korte toelichting. De roofviscommissie is 

een zeer actieve commissie geworden met dank aan de tomeloze inzet van Maurice Landzaat 

en de samenwerking / sponsoring van Hengelsport Maarssen (Ron en Gina). 



 

11. Plannen voor ons 75 jarig jubileum 

• Roofvis ➔ speciale 75 cm prijzen in de wedstrijden later dit jaar. 

• Karper ➔ uitzetting enkele extra mooie grote vissen. 

• Federatie bestuurs wedstrijd t.e.v. 75 jarig bestaan. 

• Vrijwilligers visdag op de visvijvers aan de Wilgenplas. 

• Ledenvisdag aan de forelvijvers Ruigenhoek. 

• Het bestuur nodigt alle leden uit om te komen met initiatieven. 

• Houd onze website goed in de gaten. 

 

12. Ontwikkelingen MidWest en Sportvisserij Nederland 

• Herman Nagtegaal doet verslag van de stand van zaken over verdere integratie van de zeven 

Federaties met Sportvisserij Nederland. Ambitie is nu om binnen enkele jaren tot één 

organisatie te komen. Het standpunt vanuit “onze” Federatie MidWest wordt geagendeerd op 
de eerstvolgende ledenvergadering van de Federatie. HSV Maarssen staat constructief 

tegenover een verdere integratie als dat leidt tot een betere vertegenwoordiging van de 

sportvisserij en een meer efficiënte organisatie (dus een lagere afdracht). 

 

13. Rondvraag en Sluiting 

• Opschoondag Vecht mei, oproep om mee te doen. 

• Leden enquête om als vrijwilliger wat te doen voor de vereniging, 140 positieve reacties. 

Herman Verkerk onderneemt acties om te kijken waar deze leden het leuk vinden om zich in 

te zetten voor de vereniging. 

• Samenstelling kascontrolecommissie? Volgend jaar nog dezelfde bezetting, in 2025 wordt 

deze vernieuwd conform rooster. 

• Hans Nebbeling: perfecte ALV, leuk dit te mogen ervaren. Respect voor het enthousiasme 

van het bestuur en vrijwilligers. Trees van den Hoogen (Vrienden van het Wijkpark 

Maarssenbroek) sluit zich daar bij aan. Ze is blij verrast met wat onze vereniging allemaal 

organiseert en doet. De ALV ervaart ze als zeer plezierig. 

• Willem Nouris: Zorg over de coalitie akkoorden na de waterschapsverkiezingen van vorig jaar. 

Deze staan toegelicht in het jaarverslag. Samen met de Federatie actualiseren wij al onze 

huurovereenkomsten voor visrecht zodat deze meer bestendig zijn voor politieke 

tegenwinden. Eric Adamse geeft aan dat de coalitieakkoorden nog geen formeel 

waterschapsbeleid zijn. Daar gaat de algemene vergadering van de waterschappen over. Tot 

op heden hebben we er als vereniging nog weinig mee te maken gehad. 

• Theo Rekelhof; ondanks dat hij geen lid is ervaart hij deze ALV als een zeer constructieve 

vergadering op een mooie locatie en een prettige sfeer. Hij wenst ons als vereniging een 

mooie toekomst toe. 

 

  



Bezetting en Vacatures na de ALV 12 april 2024 
 
Dagelijks Bestuur (DB): Herman Nachtegaal (VZ), Eric Adamse (Secr) en Peter van Drie (PM) 
Vacature: geen 
 
Algemeen Bestuur (AB): DB plus Herman Verkerk en Arjan van den Hoek (beiden algemeen 
bestuurslid) 
Vacatures: 2e Voorzitter, 2e Secretaris, 2e penningmeester 
 
Kascontrolecommissie: Hans van den Berg (VZ), Dirk Stooker en Ruud Pannekeet 
 
Wedstrijdcommissie (WC): 
3 vacatures 
 
Jeugdcommissie (JC): Herman Verkerk (coördinator ) 
Dirk Stooker, Ruud Pannekeet en Thalita Berns geven aan de helpende hand te willen uitsteken. 
 
Beheercommissie (BC): Eric Adamse (coördinator), Tom Rossewij en Erik van Emst 
 
Karpercommissie (KC): Eric Adamse (coördinator), Gert v Dommelen, John Penninx, Erik van Emst 
en Frank de Rooij 

 
Roof- en vliegviscommissie (RVC): Arjan van den Hoek (coördinator), Maurice Landzaat en Frank 
van Liempdt. 
 
Visserijcontroleurs: Herman Nagtegaal (coördinator), Willem Nouris, Hennie Spitsbaard, Bram 
Spreeuw, Frank de Rooij en John Penninx . 
 


